
Interpelláció

tárgy: Létszámváltozásoka Polgármesteri Hivatalban

Tisztelt Polgármester asszony!

Korábbi testületi üléseken is felmerült már kérdésként, hogy miért ilyen nagy a fluktuáció a 
Polgármesteri Hivatal állományában. Aki nyitott szemmel jár a hivatalban láthatja, hogy 
számos régi munkatárstól váltak meg egyik napról a másikra. Jegyző asszony hivatalba lépése 
után pedig néhány hónapra rá érdekes módon a jegyzői referatúra jogászai is elmenekültek.

A szeptemberi rendes testületi ülésen, a jegyző felkészületlenségére hivatkozva nem 
kaphattunk választ többek között arra, hogy a Polgármesteri Hivatalon belül, hogyan változott 
a köztisztviselői jogviszonyban lévők, valamint a munkaszerződéssel rendelkező 
munkavállalók száma.

Ezek alapján kérdezem Önt, hogy:

- Hány fő állt közszolgálati jogviszonyban a Polgármesteri Hivatallal 2023. áprilisában, 
májusában, júniusában, júliusában, augusztusában, szeptemberében, októberében és 
novemberében?

- Hány fő állt munkaviszonyban a Polgármesteri Hivatallal 2023. áprilisában, 
májusában, júniusában, júliusában, augusztusában, szeptemberében, októberében és 
novemberében?

- Hány fő állt közalkalmazotti jogviszonyban a Polgármesteri Hivatallal 2023. 
áprilisában, májusában, júniusában, júliusában, augusztusában, szeptemberében, 
októberében és novemberében?

- Hány fő állt megbízási jogviszonyban a Polgármesteri Hivatallal 2023. áprilisában, 
májusában, júniusában, júliusában, augusztusában, szeptemberében, októberében és 
novemberében?

- Hogyan változott a Polgármesteri Hivatal egyes osztályain dolgozó személyek létszáma 
2023. április óta?

- Miért távoztak egymás után sorban a Jogi csoport munkatársai a Polgármesteri 
Hivatalból?

- 2023. szeptember 6-án hány betöltetlen státusz volt a Polgármesteri Hivatalban? 

Várom érdemi válaszát!

Üdvözlettel:

Varga Dániel 

önkormányzati képviselő


